
ROMANIA 

JUDEȚUL CLUJ 

CONSILIUL LOCAL 

AL ORAȘULUI HUEDIN 

PROCES - VERBAL 

încheiat azi 24.06.2021 cu ocazia ședinț ei ordinare a Consiliului Local Huedin. 

Ședinț a a fost convocată prin dispoziț ie de către PRIMAR, prezenta menț iune realizându-se în 

conformitate cu O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ. 

Consilieri total 15, consilieri prezenț i 15. 

Dl.Secretar Cozea Dan supune spre aprobare procesul verbal al ședinț ei ordinare din data de 

27.05.2021 și se aprobă în unanimitate. 

Se supune la vot ordinea de zi și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Popa Pol Vasile menț ionează că nu participă la discutarea și votarea punctului 8 de pe 

ordinea de zi. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Bugetului de 

Venituri și Cheltuieli al Spitalului Orășenesc Huedin pe trim.II 2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea casării și scoaterii 

din funcț iune a obiectelor de inventar degradate, constatate la inventarierea patrimoniului la sfârșitul anului 

2020, în valoare totală de 29339.66 lei, casarea și scoaterea din funcț iune a mijloacelor fixe degradate, în 

valoare totală de 56187,80 lei, casarea și scoaterea din funcț iune a Aparatului RONTGEN DIAGNOSTIC 

SIEMENS -serie 01404S661 degradat în valoare totală de 801014,19 lei, scoaterea din funcț iune a unor 

imprimate medicale cu regim special, în valoare totală de 400 lei la Spitalul Orășenesc Huedin. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea sumei de 21.420 lei 

din bugetul local al anului 2021, pentru servicii de asistenț ă tehnică pentru diriginte de șantier aferent 

proiectului „Reabilitarea Energetică Clădirea Veche a Spitalului Orășenesc Huedin” cod SMIS 115207, 

Contract de Finanț are nr. 2942/03.09.2018 ca și cheltuieli neeligibile pe proiect și aprobarea contractării de 

servicii de asistenț ă tehnică pentru diriginte de șantier la obiectivul „Reabilitarea Energetică clădirea veche a 

Spitalului Orășenesc Huedin” cod SMIS 115207, Contract de Finanț are nr. 2942/03.09.2018, în valoare totală 

de 53.550 lei. 

Dl.Consilier Ciota Marius Iosif menț ionează că a verificat sistemul SIC AP și a constatat că în 11 

iunie s-a publicat achiziț ia serviciului în cauză iar pe data de 14.06.2021 procedura a fost finalizată. 

Dl. Dezsi Norbert arată că lucrarea era urgenț ă și trebuia făcută. Menț ionează că suma iniț ială se 

suplimentează. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif menț ionează că o Hotărâre a Consiliului Local întră în vigoare după 

aprobare, considerând că se votează o ilegalitate și trebuia să aibă toate documentele, menț ionând că este 

părerea dânsului. Dl. Dezsi Norbert menț ionează că suma trebuia alocată. 

Dl.Consilier Ciota Marius Iosif menț ionează că la data ședinț ei achiziț ia era finalizată în data de 

14.06.2021 achiziț ia facându-se pentru toată suma, arătând că este de acord, proiectul fiind în derulare din 

2008. 

D.na Consilier Goga Oana Raluca menț ionează că nu s-a rezolvat problema, din proiectul de hotărâre 

si nu reiese suma. 

Dl. Secretar menț ionează că de comun acord și după clarificări suplimentare aduse de dl Dezsi 

Norbert la ședinț a comisiei economice, proiectul de hotărâre a fost modificat în comisie. 

D.na Consilier Goga Oana Raluca menț ionează că nu este clar proiectul de hotărâre, Dezsi Norbert 

menț ionează că suma iniț ială se suplimentează cu suma necesară. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul suplimentării sumei necesare și se aprobă cu 



12 voturi pentru, 1 vot împotrivă (Ciota Marius Iosif), 2 abț ineri (Achim Călin, Nicola Anamaria). 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea scoaterii la concurs 

a unui post de muncitor calificat I meseria fochist, post vacant în Statul de Funcț ii al Spitalului orășenesc 

Huedin, la poziț ia nr. 239, aprobarea scoaterii la concurs a unui post de îngrijitor de curăț enie, poziț ia nr.153 

în Statul de Funcț ii al Spitalului Orășenesc Huedin, aprobarea scoaterii la concurs a unui post de portar, post 

vacant în Statul de Funcț ii al Spitalului orășenesc Huedin, la poziț ia nr. 227. 

D.na Resteman Silvia managerul Spitalului Orășenesc Huedin acordă lămuriri cu privire la numărul 

total de personal din cadrul Spitalului, numărul posturilor vacante, al pensionărilor și alte detalii pe care a 

considerat că sunt necesare. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Matiș Horea consideră necesar ca membrii Consiliului de Administraț ie să prezinte un 

raport de activitate la un an de mandat. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea închirierii unor spaț ii 

situate în incinta Policlinicii Huedin, etajul II, corp B, str. P-ț a. Victoriei, nr. 6-8, jud Cluj, în suprafaț ă totală 

de 58,7 mp. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif menț ionează că nu a primit tot contractul. 

Dl. Secretar menț ionează că toate contractele spaț iilor cu caracter medical din cadrul Policlinicii 

conț in clauze penalizatoare pentru neplata chiriei. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl.Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 

organizare și funcț ionare a Cimitirului aparț inând domeniului public al orașului și aflat în administrarea 

Consiliului Local Huedin. 

Dl. Consilier Farkaș Marius menț ionează că s-au discutat în comisie amendamentele propuse, 

comisia nefiind de acord cu cel privitor la perioada de 7 ani pentru pierderea locului de veci în caz de 

neîngrijirea acestuia de către aparț inătorii decedatului. 

Dl.Consilier Matiș Horea menț ionează că a înț eles obiecț iile comisiei și a discutat cu secretarul 

U.A.T punctual propunerile reieșite în urma postării regulamentului în dezbatere publică. 

D.na Viceprimar menț ionează că în varinata iniț ială a regulementului nu era inserată această 

prevedere, solicitând să se voteze regulametul și amenadamentele propune. 

Dl. Consilier Matiș Horea propune să se rămână la varianta iniț ială a regulamentului. 

Dl.Consilier Ciota Marius Iosif prezintă unele prevederi din regulament privitor la sancț ionarea 

comportamentului necorespunzător al persoanelor la cimitir, cu precădere la interzicerea consumului de alcool, 

construcț ii fără autorizaț ie, menț ionând că a măsurat locurile de veci și nu sunt respectate suprafeț ele de 6 

mp. 

D.na Viceprimar menț ionează că a fost în cimitir și s-au luat măsurile necesare, răspunzând d.lui 

Ciota Marius că s-a trimis Politia Locală în vederea identificării construcț iilor ce trebuie demolate, 

menț ionând că acum două luni a fost amendată respectiva persoană. Arată de asemenea că sunt persoane 

decedate în anul 2010 pentru care sa alocat o suprafaț ă mai mare de amenajare a locurilor de veci, sunt palate 

ridicate acum 25-30 ani, întrebând ce se poate face acuma. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif solicită majorarea amenzii la un cuantum de 5000 lei pentru executare 

construcț ii fără aviz, administratorul cimitirului trebuind să anunț e orce problemă în cadrul cimitirului, aspect 

subliniat și de d.na Goga Oana. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre cu amendamentele propuse și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea completării 

obiectivului secundar de activitate al punctului de lucru al societăț ii Salubriterm Serv S.R.L, cu următoarele 

coduri CAEN: - CAEN 0161 - Activităț i auxiliare pentru producț ia vegetală, CAEN 3821 - Tratarea și 

eliminarea deșeurilor nepericuloase, CAEN 4677 - Comerț  cu ridicata al deșeurilor și resturilor. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea modificării Statutului 



societăț ii Transim S.A. Huedin, în vederea stabilirii unui număr de trei administratori pentru Întreprinderea 

publică Transim S.A. 

Dl. Cnsilier Popa Pol Vasile menț ionează din nou că nu participă la discutarea și votarea acestui 

proiect de hotărâre. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif menț ionează că în luna decembrie 2020 s-a aprobat un număr de 5 

administratpri la societate, iar acum se propune micșorarea la 3 al acestora. 

D.na Capota Anca acordă lămuriri arătând că în Statut era prevăzut un număr de 5 administratori, 

procedându-se apoi la selectarea acestora. 

Dl. Consileir Ciota Marius Iosif menț ionează că din anul 2017 nu apar modificările privind societatea 

la Registrul Comerț ului. 

D.na Capota Anca acordă lămuriri supimentare, arătând că încă nu au fost făcute modificări la 

Registrul Comerț ului întrucât nu a exiprat mandatul d.lui Creț  Daniel iar unul din cei patru administratori 

urmează să își înainteze demisia, asigurându-1 pe dl. Ciota Marius Iosif despre acest fapt. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unaimitate. 

Dl.Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea transformării postului 

vacant aferent funcț iei publice de execuț ie de referent, clasa III, grad profesional superior în cadrul Biroului 

Cadastru și Registru Agricol, ID de post 254114 (poziț ia nr.63 în Statul de Funcț ii) în post de inspector, clasa 

I, grad profesional debutant, aprobarea transformării postului vacant aferent funcț iei publice de execuț ie de 

referent, clasa III, grad profesional superior în cadrul Biroului Cadastru și Registru Agricol, ID de post 254115 

(poziț ia nr.64 în Statul de Funcț ii) în post de inspector, clasa I, grad profesional debutant, aprobarea 

modificării Statului de Funcț ii din Aparatul de Specialitate al Primarului Orașului Huedin. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea reluării procedurii 

de selecț ie a unui număr de doi administratori pentru intreprinderea publică Salubriterm Serv S.R.L., cu sediul 

în orașul Huedin, str. Horea nr. 1, jud. Cluj. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea repartizării locuinț ei 

sociale situată în Huedin, str. Fildului, nr. 59, ap. 1, jud. Cluj, d-lui. Varga Francisc. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Regulamentului local 

de intervenț ie-reabilitare faț ade, pentru creșterea calităț ii arhitectural-ambientală a clădirilor în orașul 

Huedin. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea comasării 

suprafeț elor de teren înscrise în C.F 51458, 52900, 53070 Huedin, rezultând un imobil cu suprafaț a totală de 

20988 mp. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea amplasării unei 

plăcuț e de identificare al Biroului Parlamentar Deputat Patriciu Andrei Achimas Cadariu pe faț ada clădirii 

Primăriei Orașului Huedin. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea închirierii unui 

spaț iu situat pe domeniul public al orașului Huedin, str.Vladeasa, nr. 7, jud Cluj, (în faț a magazinului 

„Sportul” în suprafaț ă totală 1 mp., spaț iu destinat amplasării unui aparat de îngheț ată. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea reamenajării 

spaț iului de recreere din interiorul bazei sportive strand, situată în orașul Huedin, Str. Avram lancu, Nr. 41, 

de către Consiliul CIVIC Local Huedin împreună cu Asociaț ia Umanitară “Dreptul la Viaț ă” Huedin. 

D.na Consilier Goga Oana Raluca menț ionează că faț ă de discutarea proiectului la ședinț a anterioară 

s-a depus de către iniț iatori o hârtie în plus, menț ionând că a așteptat un punt de vedere privitor la denumirea 



de consiliu civic, menț ionând că hârtia nu este semnată de nimeni. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin menț ionează că iniț iatorii proiectului doresc investirea unor bani, și 

vor preda ulterior investiț ia Consiliului Local, menț ionează că a întrebat președinta asociaț iei Dreptul la 

Viaț ă (Dacina Loi) care a menț ionat că banii vor fi derulaț i prin asociaț ie, considerând că trebuie să se dea 

credit celor menț ionate de aceasta și să se facă ceva acolo. 

D.na Consilier Goga Oana Raluca nu este de accord cu denumirea de consiliu civic iar cele două 

camere de luat vederi vor fi achitate de către consiliul local. 

Dl. Haș Paul răspunde d.lui Ciota Marius menț ionând că pentru funcț ionarea obiectelor pe care 

iniț iatorii vor să le amplaseze nu este nevoie de autorizaț ie de construcț ie, arătâand că trebuie un proiect 

supravegheat iar aparatura are garanț ie și aprobările necesare. Răspunde d.lui Ciota Marius Iosif arătând că 

predarea amplasamentului se realizează către persoana juridică. 

Dl. Consilier Matiș Horea menț ionează că d.na Daciana Loi a avut o problemă medicală și nu a putut 

fi prezentă la ședinț ă, arătând că sumele de la membrii consiliului civic vor fi transferate Asociaț iei Dreptul 

la Viaț ă. Răspunde d.nei Goga Oana Raluca cu privire la reclama consiliului civic, arătând că știe doar că prin 

Asociaț ia Dreptul la Viaț ă se pot transfera sumele de la membrii așa numitului consiliu civic, menț ionând că 

și dânsul are reț ineri pentru această entitate. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif menț ionează că nu este împotrivă. 

Dl. Secretar acordă lămuriri menț ionând în esenț ă că orce raport juridic privitor la demersul din 

proiectul de hotărâre nu poate fi încheiat decât cu Asociaț ia Dreptul la Viaț ă, singura care are personalitate 

jurirică la proiectul în cauză. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin menț ionează că Asociaț ia va primi spaț iul în cauză. 

D.na dir.economic consideră că predarea spaț iului trebuie făcută către Asociaț ia Dreptul la Viaț ă 

aspect subliniat de dl. secretar Cozea Dan, si dl. consilier Matis Horea. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

La diverse d.na Viceprimar răspunde la d.lui Ciota Marius Iosif cu privire la interpelarea privind 

crengile rămase după toaletarea arborilor din parcarea de pe malul râului Domoș, menț ionând că probelma a 

fost rezolvată. Roagă toț i consilierii să semnaleze dacă sunt nereguli, arătând că va răspunde oricărei solicitări, 

misiunea consilierilor fiind să ajute orașul, putându-se critica, dar să ajute la rezolvarea tuturor situaț iilor și 

problemelor apărute. Menț ionează că anterior ședinț ei a discutat cu dl. Ciota Marius Iosif cca.40 minute 

clarificându-se toate lucrurile crezând că dl. Ciota Maius Iosif a înț eles, însă ceea ce a apărut pe „ info apuseni,, 

este altceva. Răspunde d.lui Ciota Marius Iosif care întreabă dacă nu corespunde realităț ii cele scrise, 

menț ionând că nu a spus ce s-a discutat la întâlnirea avută citând motoul d.lui consilier privitor la educaț ie, 

arătând că discuț ii au fost despre educaț ia de acasă și cea de la școală. Menț ionează că a primit poze de la 

dl. consilier cu privire la ce se aruncă pe jos, arătând că pozele postate sunt explicite, containerele fiind goale 

și gunoiul pe jos. Răspunde d.lui consilier arătând că la compartimentul salubrizare figurează trei persoane, 

compartimentul respectiv fiind înființ at acum 4 ani când s-a discutat ideea efectuării serviciului de către 

primărie. In cadrul acestui serviciu au rămas 3 angajaț i respecitv 2 administratori de la piaț ă și un șofer, rugăn 

consilierii să se ia o atitudine civică împotriva tuturor celor care depozitează gunoi în zone neatorizarte. 

Răspunde d.lui Ciota Marius Iosif cu privire la camerele de luat vederi, arătând că se vor verifica imaginile din 

zona respectivă. Răspunde d.nei Goga Oana cu privire la faptul că cele 8-9 camere de luat vederi vor fi montate 

la ghenele de gunoi, arătând că locatarii au avut un punt de colectare în zonă. Informează că se repară parcurile 

de copii și se dau în folosinț ă noile containere, activitate derulată de cei doi muncitori care sunt folosiț i la 

orce lucrări necesare. 

D.na Consilier Nicola Anamaria solicită luarea măsurilor necesare faț ă de muncitorii firmei de 

salubrizare care aruncă tomberoanele peste poartă de la casele cetăț enilor, d.na viceprimar menț ionând că s- 

a discutat această problemă cu operatorul serviciului de salubrizare, arătând că s-a transmis o solicitare către 

această firmă cu privire la răspunderea privind menț inerea funcț ionalităț ii recipientelor de colecatere gunoi. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif menț ionează că în luna decembrie s-a aprobat angajarea a 7 ecologiști 

pentru măturat și curăț at în jurul containerelor de gunoi, solicitând verificarea acestora. 



D.na Viceprimar menț ionează că din cei 7 ecologiști mai sunt 6 angajaț i din care 2 deservesc toaleta 

publică din oraș, unul face curăț enie în incinta primăriei iar dl.Adi Stancălău și ceilalț i 2 rămași efectuarează 

activitatea de măturat în fiecare zi. Răspunde d.lui consilier Ciota Marius, arătând că a verificat și în această 

dimineaț ă toate locaț iile din P.ț a Republicii nr.8, Avram lancu, Horea 80, însă ritmul de aruncare a gunoiului 

este extrem de mare în locuri neautorizate. 

Dl. Consilier Matiș Horea menț ionează că este prezentă în sală d.na manager de la Spitalul orășenesc 

pentru clarificări, urmare a celor discutate la ședinț a anterioară. 

Dl. Primar menț ionează că la ședinț a anterioară dl. Demea Sabin a formulat acuzaț ii privitoare la 

Spital și activitatea acestuia, menț ionând că Spitalul este acreditat de comisia naț ională iar alte instituț ii 

medicale din Cluj nu beneficiază de acest statut, arătând că Spitalul Huedin a fost dotat cu aparatură medicală 

și va fi dotat în continuare. 

D.na Manager Resteman Silvia menț ionează că Spitalul este clasificat în funcț ie de dotare la categoria 

4, putându-se face intervenț ii prin medicii încadraț i. Cât privește operaț iile „ORL”, cele ce depășesc 

competenț a spitalului se trimit la Clinicile din Cluj, arătând că în Spital nu a existat compartiment ORL ci 

Secț ie ORL coform contractului cu CAS Cluj, neputând apărea în secț iile cu paturi sau sala de operaț ie, 

arătând că în spital au fost executate foarte multe intervenț ii chirugicale, spitalul dispunând de aparatura 

necesară. Menț ionează că spitalul nu are linie de gardă ATI existând un medic anesteziat cu program de la ora 

7-15, doar în această perioadă putându-se efectua intervenț ii. Menț ionează în momentul de faț ă la chirurgie 

activează 3 medici tineri, arătând că pentru angajarea unui medic de gardă au fost deja organizate 3 concursuri. 

D.na Consilier Goga Oana Raluca felicită managerul pentru activitatea depusă, inclusiv cadrele care 

își desfășoară activitatea în cadrul Spitalului. 

Dl. Primar menț ionează că a întocmit și publicat pe si-teul instituț iei raportul privind starea 

economică a orașului, solicitând consilierilor să fie discutate problemele de interes la ședinț ele de consiliu și 

nu pe facebuk, acolo discutând doar cetăț enii, consilierii locali trebuind să rezolve problemele cetăț enilor, și 

să nu se pună întrebări doar pentru „încordarea mușchilor,,. Cât privește contractul de dezinsecț ie, arată că 

sumele pentru acest serviciu au fost folosite anul trecut în timpul vârfului pandemiei pentru lucrările de 

dezinfectare a 91 de scări de bloc, școli și instituț ii publice, urmând ca pe baza fondurilor existente, serviciile 

de dezinfecț ie reluându-se după 1 august, urmând ca firma în funcț ie de posibilităț i să poată presta aceste 

servicii încă din luna iulie. Menț ionează că unii cetăț eni arată că sunt contribuabili și au drepturi însă nu 

menț ionează sumele din impozitul cu care contribuie, menț ionând că îi va comunica d.lui consilier Ciota 

Marius Iosif în particular ce are de spus, arătând că trebuie o colaborare bună pentru rezolvarea tuturor 

problemelor, menț ionând că subscrie la ceea ce a spus d.na viceprimar anterior. 

Dl Ciota consideră că trebuie să se lucreze legal. 

D.na Consilier Stîngă Mariana menț ionează că nu despre asta este vorba ci despre atitudinea noastră 

în general. 

D.na Consilier Goga Oana Raluca consideră că asociaț iile de proprietari ar trebui să efectueze 

dezinfecț ia scărilor de bloc, primăria neputând să intervină peste tot. 

Dl primar arată că va fi demarată o acț iune prin Politia Locală în direcț ia respectării reglementărilor 

legale rutiere inclusiv pe partea de parcări, întrucât sunt foarte mulț i șoferi care nu își achită locurile de 

parcare, menț ionând că trebuie aplicate după caz averismente și apoi amenzi, arătând că propunerea d.nei 

Oana Goga este bună. 

D.na Consilier Goga Oana Raluca menț ionează că sunt unele subsoluri ale blocurilor care sunt 

neîngrijite, dl. Popa Pol Vasile arătând că nu toate blocurile au constituite asociaț ii de proprietari. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif menț ionează că în parcul tineretului iarba este crescută iar unele 

șanț uri nu sunt curate, pe str. Stadionului sunt bălării iar strada Gării este blocată cu lemne. 

D.na Viceprimar menț ionează că dl. Ciota Marius Iosif a votat ca serviciul de întreț inere a spaț iilor 

verzi să fie încredinț at SC Salubriterm Serv SRL, arătând că au fost începute lucrările de cosire inclusiv la 

cimitir cu un efectiv de 2 lucrători care cosesc spaț iile verzi din oraș. 

Dl. Primar răspunde d.lui Ciota Marius Iosif arătând că dacă ar fi mai mulț i bani s ar putea cosi mai 



repede, solicitând acestuia să vină cu o soluț ie financiară. Răspunde de asemenea d.lui Ciota Marius cu privire 

la situaț iile de la Sâncrai, arătând că nu are Spital, nici Licee, nici Poliț ie Locală de susț inut, invitându-1 la 

un curs de pregătire la primarul sectorului I București, dl. Ciota Marius Iosif solicită administratorilor să își 

facă treaba. 

D.na consilier Goga Oana Raluca solicită demersuri către firma de gaz, de refacere a șanț ului din 

spatele blocului din str. Avram lancu nr. 1. 

Dl. Primar informează despre nenumăratele demersuri întreprinse către SC Electrogrup SRL privind 

solicitarea refacerii terenului în urma lucrărilor executate privind reț eaua de gaz, urmând ca în cel mai scurt 

timp aceste lucrări să fie reluate, la propunerea d.lui Matiș Horea, dl. primar menț ionează că începând cu 

următoarea ședinț ă de plen, ora ședinț ei va fi 10,00, iar ziua de desfășurare va fi în ultima zi de vineri a 

fiecărei luni. 

Nemaifiind alte probleme de discutat ședinț a se declară închisă, drept pentru ce s-a încheiat prezentul 

proces verbal. 

 


